
Zápis č. 14/7/2022 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
28. júla 2022 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Ján Balaščák, Tomáš Caban, Igor Gallo, Dóra 
Hushegyiová, Jarmila Mikušová, Ján Uličiansky 
Neprítomní: Jozef Chudík, Martin Kabát, Martin Kákoš 
Hostia:  
Jaroslav Rezník – generálny riaditeľ RTVS 
Marek Knut – riaditeľ Sekcie GR RTVS 
Michal Brokeš – zastupoval: poverený riaditeľ Sekcie ekonomiky RTVS 
Anton Šulík – riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Michal Dzurjanin – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Attila Lovász – poverený riaditeľ Sekcie spravodajstva a publicistiky RTVS 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal, otvoril a viedol predseda rady I. Gallo. Na začiatku rokovania privítal 
všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 6 členov rady a rada je schopná 
uznášať sa. Z rokovania Rady RTVS sa ospravedlnili M. Kabát, M. Kákoš a J. Chudík. 
Informoval, že návrh programu bol distribuovaný v zmysle rokovacieho poriadku a neprišla 
k nemu žiadna pripomienka. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 139/2022: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v nasledujúcom znení: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
3. Správa o činnosti Rady RTVS za I. polrok 2022 (spravodajca I. Gallo) 
4. Správa o činnosti Dozornej komisie Rady RTVS za I. polrok 2022 (spravodajca DK) 
5. Nájom nehnuteľného majetku RTVS (spravodajca DK) 
6. Komplexná správa o stave Kreatívnych centier RTVS k 30.6.2022 (spravodajkyňa D. 

Hushegyiová) 
7. Prehľad súdnych sporov RTVS k 30.6.2022 (spravodajca T. Caban) 
8. Informácia o aktuálnom stave RTVS v súvislosti s ukončením funkčného obdobia GR 

RTVS (spravodajca DK) 
9. Podnety a sťažnosti 
10. Rôzne 

 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / M. Kabát, J. Chudík, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
I. Gallo uviedol, že 23.7.2022 bol v Zbierke zákonov vyhlásený nový zákon č. 264/2022 
o mediálnych službách. V tejto súvislosti by chcel navrhnúť aj uznesenie, v ktorom by rada 
zaviazala manažment RTVS, aby vypracoval dopadovú štúdiu tohto zákona na fungovanie 
RTVS a takisto aby Rada RTVS dala doplniť/aktualizovať právnu analýzu, ktorú si dala 
vypracovať v externom prostredí v novembri 2021. 
Členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas s týmto návrhom. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 140/2022: 
Rada RTVS: 

a) žiada GR RTVS o vypracovanie dopadovej štúdie zákona č. 264/2022 Z. z. 
o mediálnych službách na činnosť RTVS.  Termín: 30.9.2022, 
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b) poveruje predsedu Rady RTVS, aby dal v externom prostredí aktualizovať právnu 
analýzu týkajúcu sa dopadov zákona č. 264/2022 Z. z. o mediálnych službách na 
činnosť RTVS. 

 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / M. Kabát, J. Chudík, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Ďalej I. Gallo informoval o prieskume Eurobarometer, kde vyšlo, že Slováci najviac dôverujú 
RTVS, čo podľa neho potvrdzuje predošlé prieskumy Medianu o dôveryhodnosti RTVS. 
 
3. Správa o činnosti Rady RTVS za I. polrok 2022 (spravodajca I. Gallo) 
I. Gallo uviedol, že dal spracovať túto správu, aby mala rada prehľad o svojej činnosti v I. 
polroku 2022. Táto správa sa nikam nepredkladá, ale bude slúžiť ako základ pre správu 
o činnosti za celý rok 2022. Teraz je spravená rozšírenejšia verzia ešte podľa pôvodného 
modelu, ako sa správy robili. Správa bude skrátená pri tvorbe celkovej správy za celý rok, 
keď sa bude predkladať do VKM. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 141/2022: 
Rada RTVS prerokovala Správu o činnosti Rady RTVS za I. polrok 2022. 

Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / M. Kabát, J. Chudík, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
4. Správa o činnosti Dozornej komisie Rady RTVS za I. polrok 2022 (spravodajca 

DK) 

T. Caban odprezentoval predloženú správu. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 142/2022: 
Rada RTVS prerokovala Správu o činnosti Dozornej komisie Rady RTVS za I. polrok 2022. 
 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / M. Kabát, J. Chudík, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

5. Nájom nehnuteľného majetku RTVS (spravodajca DK) 

I. Gallo informoval, že materiál je predložený v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 
532/2010 o RTVS. Ide o jeden prenájom nebytových priestorov.   
M. Brokeš odprezentoval predložený materiál. 
T. Caban za DK uviedol, že odporúčajú predložený nájom schváliť. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 143/2022: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 532/2010 o RTVS v nadväznosti na § 12 
ods. 2 a § 13 ods. 1 písm. h) zákona č. 176/2004 o nakladaní s majetkom verejnoprávnych 
inštitúcií, schvaľuje návrh na prenájom nehnuteľného majetku s nájomcom: Media RTVS, 
s.r.o. 
Predmet nájmu:  nájom nebytového priestoru, ktorý sa nachádza v objekte RTVS, Mýtna ul. 

č. 1, Bratislava I., na prízemí, m. č. A39, o celkovej výmere 30,34 m2. 
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Účel užívania predmetu nájmu:  výkon činnosti v súlade s predmetom podnikania zapísaným 
v obchodnom registri, a to na predaj tovaru. 

Pôvodná doba nájmu od 04.07.2022 do 30.09.2022 
(ZM1008233) 

Navrhovaná doba nájmu  
 

od 01.10.2022 na dobu neurčitú  
(ZM1008278) 

Pôvodná cena nájmu 3.900,51 EUR bez DPH ročne  

Navrhovaná cena nájmu 3.900,51 EUR bez DPH ročne 

Pôvodná cena nájmu za m² 128,56 EUR/m² bez DPH ročne 

Navrhovaná cena nájmu za m² 128,56 EUR/m² bez DPH ročne 

Pôvodná cena služieb 1.180,85 EUR bez DPH ročne 

Navrhovaná cena služieb 1.180,85 EUR bez DPH ročne 

Pôvodná cena inventáru - 

Navrhovaná cena inventáru - 

Pôvodná výpovedná lehota 1 - mesačná 

Nová výpovedná lehota 1 - mesačná 

Inflačné zohľadnenie Áno 

 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / M. Kabát, J. Chudík, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
6. Komplexná správa o stave Kreatívnych centier RTVS k 30.6.2022 

(spravodajkyňa D. Hushegyiová) 
I. Gallo informoval, že materiál je predložený v zmysle uznesenia č. 30/2022, kde si rada 
určila, že bude komplexnú správu o kreatívnych centrách dostávať na štvrťročnej báze. 
M. Knut odprezentoval predloženú správu. Okrem stavu projektov, informoval aj, že sú 
problémy na strane MK SR, ktoré brzdia niektoré procesy. 
D. Hushegyiová prečítala spravodajské stanovisko: 
„Môžeme konštatovať, že kreatívne centrá sú jedným z najväčších a najúspešnejších 
projektov manažmentu generálneho riaditeľa Jaroslava Rezníka. Vďaka podpore Európskej 
Únie – spolu je to  viac ako 25 miliónov eur – sa vybudujú  centrá na špičkovej úrovni 
v Košiciach, v Banskej Bystrici a v Bratislave, ktoré dlhodobo môžu slúžiť pre kreatívny 
priemysel na Slovensku. Majú zabezpečiť podporu dopytu po kreatívnej tvorbe, podporiť 
rozvoj kreatívneho talentu a netechnologických inovácii v oblasti audiovízie a nových médií. 
Na začiatku týždňa som navštívila kreatívne centrum v Bratislave, v Mlynskej doline. 
Stavebné práce tu pokračujú podľa plánov. Priestorovo sú kreatívne centrá zabezpečené, 
vedúci projektu ma ubezpečili, že vo všetkých mestách budú v ďalších mesiacoch prebiehať 
práce nielen stavebníkov, ale už aj aktivity k vybudovaniu technického zázemia. 
Podľa plánov kreatívne centrá v Bratislave, v Banskej Bystrici a v Košiciach nebudú pre 
verejnosť nedostupnými elitnými pracoviskami, práve naopak, budú slúžiť pre širokú 
verejnosť. V tom bude najdôležitejšie poslanie kreatívnych centier na Slovensku. 
Napriek tomu, že priestorovo ešte kreatívne centrá nie sú dokončené, začali už s prvými 
aktivitami. Tieto informácie obsahuje aj predložený materiál. Takýmto spôsobom sa 
pripravujú na aktívnu prácu, aby sa dostali do povedomia ľudí, ktorí sa chcú zaoberať 
s kreatívnym priemyslom buď profesionálne alebo aj neprofesionálne.  
Verejné obstarávania, zmluvy, výdavky a pod. kontroluje pravidelne Ministerstvo kultúry 
Slovenskej republiky, tak celý proces vybudovania kreatívnych centier je pod drobnohľadom 
štátu. 
Podľa informácií od vedenia projektu, sú určité sklzy v projektoch, najväčšie registrujú asi 
v Košiciach. 



Strana 4 z 6 
 

Úlohou nového manažmentu RTVS bude naplniť obsah kreatívnych centier. Treba dokončiť 
stavebné práce, dotiahnuť verejné obstarávania na zabezpečenie technického zázemia 
a vytvoriť harmonogram na krátkodobé a dlhodobé aktivity.“ 
Navrhla, aby Rada RTVS dostávala informácie o kreatívnych centrách na mesačnej báze, 
keďže to už ide do finálnej fázy. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 144/2022: 
Rada RTVS:  

a) prerokovala a berie na vedomie Komplexnú správu o stave Kreatívnych centier RTVS 
k 30.6.2022 

b) žiada GR RTVS, aby na mesačnej báze informoval Radu RTVS o stave projektu 
kreatívnych centier v Bratislave, v Banskej Bystrici a v Košiciach 

 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / M. Kabát, J. Chudík, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
7. Prehľad súdnych sporov RTVS k 30.6.2022 (spravodajca T. Caban) 
Rada RTVS odhlasovala prerokovanie tohto bodu v neverejnom režime. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 145/2022: 
Rada RTVS: 

a) prerokovala a berie na vedomie Prehľad súdnych sporov RTVS k 30.6.2022,  
b) opätovne upozorňuje na riziká vyplývajúce z uplatnenia finančných nárokov 

v prebiehajúcich súdnych sporoch.  
 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / M. Kabát, J. Chudík, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
9. Podnety a sťažnosti 
I. Gallo informoval o došlej pošte. K dispozícii je jedna sťažnosť, ku ktorej je k dispozícii 
stanovisko RTVS a to bude zaslané sťažovateľovi. 
 
8. Informácia o aktuálnom stave RTVS v súvislosti s ukončením funkčného 

obdobia GR RTVS (spravodajca DK) 
I. Gallo privítal na rokovaní aj novozvoleného GR RTVS Ľ. Machaja.  
J. Rezník odprezentoval dôvodovú správu k materiálu: 
„RTVS predkladá Rade RTVS štyri ekonomické podklady, ktoré aktuálne vyjadrujú 
hospodárenie RTVS. Ide o nasledovné materiály: 
 

1. Čerpanie rozpočtu príjmov a výdavkov k 30.6.2022 

RTVS k I. polroku 2022 dosiahla príjmy vo výške 101 218 420 €, čo predstavuje plnenie 
rozpočtu na rok 2022 na 55,31 %. Výdavky RTVS dosiahli výšku 71 135 698 €, čo 
predstavuje čerpanie rozpočtu na rok 2022 na 38,91%.  
Plnenie záväzných ukazovateľov vyjadruje nasledujúca tabuľka: 

Záväzný ukazovateľ rozpočtu 
RTVS 

rozpočet            
2022 

skutočnosť           
I. polrok 2022 

plnenie 
rozpočtu 

 v % 

bežné výdavky 152 460 555 70 089 719 45,97 
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kapitálové výdavky 30 183 638 910 979 3,02 

celkový prebytok 200 000 30 082 722 x 
 

Z uvedeného vyplýva, že tak ako počas celého funkčného obdobia GR aj v tomto prípade sú 
záväzné ukazovatele dodržané. 
 

2. Výkazy účtovnej závierky (Súvaha, Výkaz ziskov a strát)  k 31.5.2022  

RTVS k 31.5.2022 predbežne dosiahla celkové náklady vo výške 58 378 989,23 € a celkové 
výnosy vo výške 60 751 826,36 € t.j. za sledované obdobie predstavuje hospodárenie 
z hľadiska nákladov a výnosov účtovný zisk vo výške 2 372 837,13 €. Celkové záväzky 
RTVS k 31.5.2022 predstavovali sumu 15 102 960,50 €, ktoré sú kryté výškou obežného 
majetku RTVS, ktorý predstavoval k 31.5.2022 sumu 42 779 866,16 €.  
Z uvedeného vyplýva, že tak ako dokázala RTVS od roku 2018 trvalo hospodáriť každoročne 
s účtovným  ziskom, aj aktuálny stav k 31.5.2022 predstavuje účtovný zisk vo výške 2,37 
mil.€. 
 

3. Stav na bankových účtoch  

RTVS k 22.7.2022 mala na svojich bankových účtoch spolu 26,67 mil.€. Zároveň RTVS 
k danému obdobiu nevykazuje žiadny významný záväzok po lehote splatnosti.  
Z uvedeného vyplýva, že RTVS aktuálne disponuje s dostatočnými finančnými zdrojmi na 
svojich bankových účtoch a je schopná uhrádzať všetky záväzky v rámci splatnosti. 
 

4. Výber úhrad za služby verejnosti – dashboard k 30.6.2022        

Príjmy z úhrad za služby verejnosti sú najvýznamnejším príjmom RTVS. V I. polroku 2022 
predstavovali sumu 42,06 mil. €, t.j. plnenie ročného rozpočtu na 57,3 %. Vyššie plnenie 
rozpočtu sa podarilo dosiahnuť predovšetkým v súvislosti s akvizičnými kampaňami a 
zasielaním výziev na úhradu identifikovaných nedoplatkov na úhradách.  
 
Z uvedeného vyplýva, že aj napriek tomu, že aj v roku 2022 dochádza k oslobodzovaniu 
evidovaných platiteľov z dôvodu poberania dôchodkových dávok, sa RTVS akvizičnými 
aktivitami, získavaním nových platiteľov úhrad a aktívnym vymáhaním existujúcich 
nedoplatkov darí plniť aktuálny rozpočet nad stanovený limit.“  
 
J. Rezník doplnil, že RTVS ešte očakáva sumárne 15,2 mil. €, ktoré sú na MK SR alokované 
pre RTVS. 
J. Mikušová za DK uviedla, že údaje odrážajú štandardný vývoj v RTVS a všetky čísla 
vychádzajú z účtovných výkazov.  
J. Balaščák sa spýtal, ako je zabezpečené financovanie spravodajstva a spravodajského 
kanála do konca roka. 
J. Rezník uviedol, že je to zabezpečené v štandardnom režime a nový GR RTVS má 
možnosť urobiť zmeny v rámci rozpočtových opatrení. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 146/2022: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o aktuálnom stave RTVS v súvislosti 
s ukončením funkčného obdobia GR RTVS. 
 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / M. Kabát, J. Chudík, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
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10. Rôzne 
I. Gallo poďakoval za doterajšie pôsobenie J. Rezníkovi. Myslí si, že RTVS pod jeho 
vedením sa určite posunula, napriek rôznym výhradám, ktoré boli niekedy aj oprávnené. J. 
Rezník bol podľa neho dobrým GR RTVS a váži si jeho prácu. RTVS sa posunula z pohľadu 
investícií. Nechce sa vyjadrovať k atakom z externého prostredia od ľudí, ktorí sú v konflikte 
záujmov. Zaželal J. Rezníkovi veľa ďalších pracovných úspechov. To, že prišiel Ľ. Machaj na 
toto rokovanie považuje za signál, že odovzdávanie moci prebehne bez väčších problémov.   
J. Rezník poďakoval všetkým za spoluprácu. Za dôležité považuje, že je 5 televíznych 
okruhov, že sa podarilo stabilizovať priestory RTVS, znížiť investičný dlh, výsledky 
prieskumu Eurobarometer. Za kardinálny problém považuje, že sa nepodarili zvýšiť 
koncesionárske poplatky a to ako je schválený nový zákon o mediálnych službách a zákon 
o umeleckých fondoch. Výzvy vidí v dopracovaní spravodajského okruhu a nastavení Dvojky.  
Ľ. Machaj uviedol, že mu bude cťou spolupracovať s Radou RTVS. Chce do budúcnosti 
zabezpečiť kontinuitu. Stretnutia s J. Rezníkom považuje za konštruktívne. Je presvedčený, 
že vyjednávania na MK SR dopadnú pozitívne. Za dôležité považuje stabilizovať financie 
v RTVS v spolupráci so všetkými kompetentnými štátnymi orgánmi. 
I. Gallo poďakoval všetkým zúčastneným za spoluprácu a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
V Bratislave 3.8.2022. 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 
 
Overovateľka: 
Jarmila Mikušová 
 

Mgr. Igor Gallo 
       predseda Rady  

Rozhlasu a televízie Slovenska 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 
 

http://www.rtvs.sk/

